
Fra: Svend Aage Dahl <dallo9800@gmail.com>  

Sendt: 2. oktober 2024 10:53 

Til: Preben Bang Henriksen <Bang.Henriksen@ft.dk> 

Emne: Kompensation af ejendomsskatter 

  

Kærne Preben Bang Henriksen 

I din egenskab som skatteordfører for (V) har jeg følgende spørgsmål  til dig. 

Er der ny lovgivning på vej omkring opdeling af ejendomsskat.? 

Jeg tænker på opdeling af for meget/for lidt betalt ejendomsskat i perioden fra 2020 indtil ejendommene er 

blevet handlet. 

Kan ikke få relevante oplysninger hverken hos kommunen eller hos vurderingsstyrelsen. 

Begge stedet oplyses at evt. mellemværende skal afklares mellem køber og sælger. 

Det kan vel ikke være rigtigt, at evt. for meget indkrævet i ejd.skat af staten/lommunen ikke bliver afregnet 

til den der har indbetalt beløbet. 

(Oplysninger herom sendes kun til køber) 

Hvis der er betalt for lidt, formoder jeg, at køber nok skal henvende sig om beløb vedrørende sælgers 

ejerperiode. 

Hvis der er betalt for meget og der udbetales et beløb til køber, hvad så? 

I så fald vil afregning af beløbet  alene afhænge af købers moral/etik. 

Er det en retsstat værdigt? 

Tilliden til skattesystemet lider endnu et knæk. Retsbevidstheden ligeså! 

Mvh 

Svend Aage Dahl 

29707854 

Engblommevej 8 

9800 Hjørring 

 

Offentligt
SAU Alm.del - Bilag 23

Skatteudvalget 2024-25

mailto:dallo9800@gmail.com
mailto:Bang.Henriksen@ft.dk
https://www.google.com/maps/search/Engblommevej+8+%0D%0A+%0D%0A+%0D%0A+9800+Hj%C3%B8rring?entry=gmail&source=g
https://www.google.com/maps/search/Engblommevej+8+%0D%0A+%0D%0A+%0D%0A+9800+Hj%C3%B8rring?entry=gmail&source=g

